
PROTOKOŁ  NR LII/10 
z posiedzenia LII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 27 maja 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°º. 
W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych 
– Pan Marek Głowacki i Pan Jan Malinowski oraz jeden radny nieobecny 
nieusprawiedliwiony – Pan Andrzej Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za kwiecień 2010 r.  
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy ulicy; 
2) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków; 
3) zmiany uchwały nr X/65/2007 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących                         

w skład mieszkaniowego zasobu gminy; 
4) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru obejmującego osiedle „Zakręzie”; 

6) zmiany Uchwały nr X/58/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 
2007 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz 
granic ich obwodów; 

7) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego; 
8) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. 

9. Informacja Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 
dotycząca działalności Spółki w roku 2009. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono. 

              
            Ad. 3.  

Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Zygmunta Końskiego. 
  



 2 

Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Curuł Marek; 
2. P. Dudzik Władysław; 
3. P. Kacperski Jan. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2010 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za kwiecień 2010 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Kluczyński zaproponował, aby w związku z powodzią na terenie naszego kraju, Gmina 
Wyszków przekazała kwotę np. 100.000 zł na rzecz jakiejś poszkodowanej gminy. 
Przesunięcia środków moŜna dokonać rezygnując np. z posadzenia kwiatków w mieście czy 
wykonania nowego chodnika w centrum. Spytał równieŜ czy występuje jakiekolwiek 
zagroŜenie bezpieczeństwa w Gminie Wyszków (jaki jest stan techniczny wałów 
przeciwpowodziowych, rowów melioracyjnych itp.). UwaŜa równieŜ, Ŝe naleŜy informować 
mieszkańców i przypominać o konieczności ubezpieczenia swojego majątku na wypadek 
podtopień czy powodzi. Poprosił takŜe  o informację w sprawie remontu ul. Pułtuskiej, gdyŜ 
są zarzuty, Ŝe jest ona źle remontowana tzn. nie powinno się zrywać kostki bazaltowej, ale na 
nią powinien zostać połoŜony asfalt.   
Przewodniczący Rady – P. J. Biernacki poinformował, Ŝe o moŜliwościach przekazania 
środków dla gminy, która została poszkodowana przez powódź, zadecyduje Burmistrz 
Wyszkowa wspólnie ze Skarbnikiem Gminy i ewentualnie Komisja Finansów  i Gospodarki. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz odnośnie remontu ul. Pułtuskiej poinformował, Ŝe ta droga 
znajduje się w zarządzie MZDW i gmina nie ma wpływu na prace tam wykonywane. UwaŜa 
jednak, Ŝe jest ona remontowana zgodnie z wymaganymi standardami. Gmina Wyszków 
wystapiła do MZDW o pozyskanie materiałów z rozbiórki tej drogi. Otrzymała zgodę na 
kostkę brukową, która została przekazana do Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych. 
Nawiązując natomiast do ubezpieczeń mieszkańców w związku z powodzią, poinformował, 
Ŝe apel ten zostanie przekazany mieszkańcom przez sołtysów poszczególnych miejscowości. 
Przewodnicząca Osiedla nr 11 – P. Szczuka spytała, dlaczego podczas remontu sali 
konferencyjnej w budynku urzędu nie zrobiono wentylacji? 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe budynek urzędu nie jest w całości 
własnością gminy, ale równieŜ powiatu. W związku z powyŜszym wszystkie wydatki 
ustalane są wspólnie i nie na wszystkie wydatki powiat wyraŜa zgodę. Niestety gmina nie 
jest w stanie sfinansować wszystkich wydatków z własnych środków. 
P. Abramczyk spytał na jakim etapie jest wykonanie elewacji na budynku Szkoły 
Podstawowej nr 1? 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska poinformowała, Ŝe w chwili obecnej trwają rozmowy ze 
Starostwem Powiatowym, gdyŜ Dyrektor LO P. Klimaszewski uwaŜa, Ŝe powinno się 
wcześniej docieplić ścianę, a potem dopiero zrobić elewację. Dodała, Ŝe po 
przeprowadzonych uzgodnieniach, prace remontowe zostaną przeprowadzone w wakacje. 
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P. Abramczyk uwaŜa, Ŝe docieplenie nie jest konieczne. Szkoła liczy 90 lat, ma grube mury 
i nigdy nie zgłaszano, Ŝe jest w niej zimno. UwaŜa, Ŝe najwaŜniejsze jest bezpieczeństwo 
dzieci, gdyŜ odpadają gzymsy z budynku i w związku z tym naleŜy przeprowadzić jak 
najszybciej remont elewacji szkoły. 
 
Ad. 8. 
1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  
przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, Ŝe                           
projekt uchwały dotyczy nazwy ulicy „Grzybowa” w miejscowości Kamieńczyk. Dodał, Ŝe 
projekt uchwały został przedstawiony i rozpatrzony na merytorycznej Komisji Promocji              
i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LII/394/10 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 
2) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 
konserwatorskie, przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Poinformował, Ŝe do 
Burmistrza Wyszkowa wpłynął wniosek Proboszcza Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. 
Matki BoŜej Królowej Polski w Wyszkowie o udzielenie dotacji w wysokości 15.000 zł na 
wykonanie prac konserwatorskich w Kościele, zlokalizowanym przy ul. Juliusza 
Słowackiego 1 w Wyszkowie. Dodał, Ŝe dotacja moŜe być przyznana zgodnie z zasadami 
wynikającymi z uchwały Nr XXV/182/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 lipca 
2008 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budŜetu Gminy na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków połoŜonych na terenie Gminy Wyszków, nie stanowiących jej własności. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Curuł spytał czy wpłynęły do urzędu jakieś inne wnioski o dofinansowanie do zabytku? 
P. Mikołajczyk  poinformował, Ŝe nikt więcej nie złoŜył takiego wniosku. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LII/395/10 w sprawie przyznania dotacji na prace 
konserwatorskie, przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 
3) P. Mikołajczyk  przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/65/2007 
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
gminy. Poinformował, Ŝe projekt tej uchwały był szczegółowo omawiany na poprzednich 
posiedzeniach komisji. W związku z wniesionymi tam uwagami, obecny projekt został 
uzupełniony w rozdziale dotyczącym oceny punktowej za ubieganie się o przydział 
mieszkania o następujące punkty: 
• zamieszkiwanie z osobą znęcającą się nad rodziną, potwierdzone orzeczeniem sądowym   

5 pkt; 
• zamieszkiwanie na zasadach podnajmu 3 pkt. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki 
P. Łysik poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LII/396/10 w sprawie zmiany uchwały nr X/65/2007             
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
gminy. 
 
4) P. Fijałkowska – Naczelnik  Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe z wnioskiem              
o  przekształcenie prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności oraz o udzielenie 
bonifikaty  w wysokości 80% wystąpiła Pani Marta Król, posiadająca w uŜytkowaniu 
wieczystym nieruchomość gruntową w Wyszkowie przy ul. Traugutta 8. Jest to działka              
o powierzchni 505 m², zabudowana na cele mieszkaniowe, wyceniona przez rzeczoznawcę 
majątkowego na kwotę 22.665 zł.  
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LII/397/10 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
P. Łysik zgłosił wniosek o zarządzenie 10 minutowej przerwy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej- P. Biernacki ogłosił przerwę w obradach do godz. 11.00. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 
5) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 
obejmującego osiedle „Zakręzie”. Poinformowała, Ŝe jest to waŜna uchwała dla 
inwestorów, którzy planują wybudowanie na tym terenie stacji obsługi ruchu, stacji 
benzynowej oraz punktu restauracyjnego.  
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz dodał, Ŝe po przyjęciu przez gminę w 2007 roku Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków oraz po 
wybudowaniu obwodnicy Wyszkowa koniecznością stało się zagospodarowanie terenów 
przylegających do obwodnicy. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
P. Łysik spytał dlaczego w podstawie prawnej uchwały Burmistrz powołuje się na              
art. 14 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym a w dalszej części uchwały 
na art. 15 tejŜe ustawy? Z czego to wynika? 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe art. 14 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym dotyczy wyraŜenia zgody przystąpienia do planu przez Radę Miejską, 
natomiast art. 15 dotyczy określenia przez Burmistrza obszaru objętego planem. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LII/398/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 
obejmującego osiedle „Zakręzie”. 
 
6) P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr X/58/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie              
z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych oraz granic ich obwodów. Poinformowała, Ŝe w związku ze zmianami              
w ustawie o systemie oświaty, Burmistrz postanowił uruchomić oddziały przedszkolne przy 
dwóch szkołach podstawowych – Szkole Podstawowej nr 2 oraz Szkole Podstawowej             
nr 5. Pozwoli to na rozwiązanie problemu związanego z okresem przejściowym, kiedy to                   
6-latkowie rozpoczynają naukę w szkole podstawowej. Dzięki utworzeniu tych oddziałów, 
gmina pozyska równieŜ dodatkowe miejsca w przedszkolach, co jest w tej chwili bardzo 
waŜne. 
P. Łysik przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LII/399/10 w sprawie zmiany Uchwały nr X/58/2007 
Rady Miejskiej w Wyszkowie  z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów. 
 
7) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu bankowego. Poinformował, Ŝe Burmistrz planuje zaciągnąć 
długoterminowy kredyt bankowy do wysokości 9.990.108 zł na sfinansowanie planowanego 
w budŜecie gminy na 2010 r. deficytu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań           
z tytułu poŜyczek i kredytów.  Dodał, Ŝe wysokość kredytu jest przede wszystkim pochodną 
planowanego na 2010 r. wysokiego poziomu inwestycji, których plan na koniec marca b.r. 
kształtował się na poziomie 32 mln złotych. Na dzień dzisiejszy nie ma moŜliwości 
ograniczenia wydatków bieŜących bez istotnych zmian organizacyjnych oraz nie jest teŜ 
moŜliwe zwiększenie planu dochodów. Według wstępnej analizy prace inwestycyjne idą 
zgodnie z planem i generalnie nie będzie niewykorzystanych środków na inwestycje. Dla 
obniŜenia deficytu, konieczna by była rezygnacja z konkretnych inwestycji i przesunięcia ich 
na następne lata. Uchwała o zaciągnięciu kredytu przewiduje jego zaciągnięcie do kwoty 
9.990.108 zł, oraz to, Ŝe kredyt byłby uruchamiany w transzach do końca roku (w przypadku 
pojawienia się nieplanowanych dochodów lub nie dokonania płatności inwestycyjnych, 
moŜliwe jest niepełne wykorzystanie kredytu). Spłata kredytu nastąpi w ciągu 7 lat, 
natomiast źródłem pokrycia będą wpływy z tytułu udziału gminy w podatku dochodowym 
od osób fizycznych.  
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LII/400/10 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
kredytu bankowego. 
 
8) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2010 rok. Poinformował, Ŝe planowane zmiany w budŜecie to m.in.: 
 
1. dochody: 

• + 95.300 zł - odsetki od nieterminowych wpłat z tyt. podatków i opłat; 
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• - 231.113,26 zł , + 543.052,33 zł - przesunięcia w ramach zadań z zakresu polityki 
społecznej (dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków 
europejskich); 

• +35.000 zł – dotacja z funduszy celowych na działalność w dziale Kultura fizyczna                
i sport (pływanie); 

2. wydatki: 
• + 6.000 zł – dofinansowanie na zakup alkomatów dla Policji; 
• + 35.000 zł – dofinansowanie do pływania dla młodzieŜy szkół wiejskich; 
• przesunięcia w dziale Oświata i wychowanie oraz w dziale Pomoc społeczna            

w związku z przystąpieniem do projektów: „Szansa”, „Klub Integracji Społecznej 
Twoją Szansą” oraz „Twoje śycie w Twoich Rękach”. 

W związku z planowanymi zmianami, dochody budŜetu wzrosną o 442.269,07 zł i o taką 
samą kwotę wzrosną wydatki budŜetu gminy.  
P. Abramczyk spytał czy gmina otrzymała juŜ zaległą dotację 7 mln złotych na 
wybudowaną obwodnicę? Chciałby równieŜ się dowiedzieć jakie są moŜliwości gminy na 
pozyskanie środków unijnych w 2010 r.? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe dotacja za obwodnicę jeszcze nie wpłynęła. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki poinformował, Ŝe o moŜliwościach gminy 
w sprawie pozyskania środków unijnych na 2010 r., radny zostanie powiadomiony na piśmie 
w późniejszym terminie. 
P. Łysik zauwaŜył, Ŝe na którejś z wcześniejszych sesji radni podjęli decyzję, Ŝe nie 
wyraŜają zgody na dofinansowanie dla policji na zakup alkomatu. Spytał dlaczego policja 
ponownie wystąpiła z takim samym wnioskiem? 
P. Curuł spytał, czy policja nie moŜe wystąpić z wnioskiem o pieniądze na inny cel niŜ 
zakup alkomatów (np. zakup dla dzieci kasków, kamizelek itp.). 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska poinformowała, Ŝe planowane były wydatki dla policji na 
wyposaŜenie tzw. „niebieskiego pokoju” przeznaczonego do przesłuchań dla dzieci. UwaŜa, 
Ŝe źle zinterpretowano wniosek policji, gdyŜ środki te nie miały być przeznaczone na zakup 
alkomatu. 
P. Puławska – Wydział Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, Ŝe policja 
wystąpiła z wnioskiem na doposaŜenie pokoju przesłuchań dla dzieci. We wniosku nie było 
mowy o dofinansowaniu do zakupu alkomatu. 
P. Skarbnik stwierdził, Ŝe zaszła w takim razie pomyłka i pieniądze nie zostaną przekazane 
na zakup alkomatu, a zgodnie ze złoŜonym wnioskiem policji. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LII/401/10 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na 2010 rok.  
 
Ad. 9. 
P. Stanisław Rutkowski – Prezes Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego przedstawił informację Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Społecznego 
Sp. z o.o. dotyczącą działalności Spółki w roku 2009 (załącznik nr 3 do protokołu). 
P. Łysik spytał w jaki sposób Zarząd Spółki zamierza dalej rozwijać swoją działalność skoro 
został zlikwidowany Krajowy Fundusz  Mieszkaniowy? 
P. Rutkowski poinformował, Ŝe likwidacja w 2009 r. Krajowego Funduszu 
Mieszkaniowego na pewno wpłynie na działalność Spółki. Pojawiają się informacje                 
o moŜliwościach pozyskiwania środków z innego źródła, ale nie ma jeszcze w tej sprawie 
Ŝadnych konkretów. Bank Gospodarstwa Krajowego nie będzie zasilany z Funduszu 
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Mieszkaniowego, więc ewentualne udzielenie kredytów zgodnie ze złoŜonymi wnioskami            
w edycji 2009 r. będzie uzaleŜnione od wolnych środków własnych Banku.  
P. Abramczyk spytał jak wygląda sytuacja płatności czynszowych przez najemców 
mieszkań? Czy przybywa osób, które nie płacą za wynajem mieszkania? Jakie funkcje                   
w Spółce pełnią poszczególni członkowie Zarządu? 
P. Rutkowski odpowiedział, Ŝe zadłuŜenie mieszkańców w stosunku do planowanych 
dochodów Spółki wynosi ok.5%. Jedna rodzina jest z wyrokiem o eksmisję (zarząd czeka na 
podstawienie lokalu socjalnego), trzy kolejne rodziny otrzymały pozwy o uregulowanie 
zaległości (w tym jedna o eksmisję).Co do osób w Zarządzie i zatrudnieniu w Spółce, Prezes 
poinformował, Ŝe Zarząd Spółki jest jednoosobowy, natomiast zatrudnienie w 2009 r. 
wynosiło 5 osób: prezes, główna księgowa, księgowa, inspektor ds. technicznych – ½ etatu, 
sekretarka. 
 
Ad.10. 
P. Kamiński spytał co z III i IV etapem obwodnicy? 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe odpowiedź na to pytanie 
zostanie udzielona radnemu na piśmie. 
P. Pękul spytał czy gmina definitywnie zrezygnowała z planów utworzenia w Wyszkowie 
Muzeum 1920 r.? Czy będzie robiony projekt zagospodarowania skarpy nad Bugiem? Czy 
zostanie ogłoszony konkurs na projekt architektoniczny dla rynku i ratusza? 
Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki poinformował, Ŝe w związku z tym, Ŝe nie 
ma na sesji Burmistrza Nowosielskiego, trudno przedstawić konkretne stanowisko w sprawie 
utworzenia Muzeum 1920 r. W związku z tym, odpowiedź na to pytanie zostanie udzielona 
radnemu na piśmie w późniejszym terminie. Co do planów projektowych oraz środków 
przeznaczonych na zagospodarowanie skarpy nad Bugiem, poinformował, Ŝe prace zostaną 
wykonane w ramach przeznaczonych na ten cel w budŜecie gminy środków finansowych. 
Natomiast, co do planów dotyczących „Centrum”, na Komisji Finansów i Gospodarki padła 
propozycja zorganizowania posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Stałych Rady 
Miejskiej.  
P. Skarbnik dodał, Ŝe na pracę związane ze skarpą, zostało zaplanowane w budŜecie 
400.000 zł i więcej środków w tym roku nie będzie. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz uwaŜa, Ŝe bez Burmistrza Nowosielskiego trudno rozmawiać                  
o priorytetach i bardzo waŜnych celach, które stoją przed gminą. Udzielenie odpowiedzi 
pisemnej radnemu, nie załatwi sprawy. Potrzebna jest dyskusja, ale musi być ona 
prowadzona w obecności Burmistrza Nowosielskiego. 
P. Abramczyk potwierdził propozycję zwołania wspólnego posiedzenie Komisji Stałych 
przy udziale władz miasta w sprawie planu zagospodarowania „Centrum”. Proponowany 
termin to 22 czerwca godz. 17°°. 
P. Curuł uwaŜa, Ŝe na zadane przez radnych pytania, które dotyczą bardzo waŜnych spraw 
w gminie (muzeum, obwodnica), nie mogą być udzielane odpowiedzi na piśmie tylko 
radnym, którzy zadali pytania. Jest zdania, aby takie informacje zostały przedstawione 
wszystkim radnym np. w sprawozdaniu Burmistrza. 
P. Kacperski poprosił, aby Burmistrz w jakiś sposób zmobilizował administrację PKP                  
w sprawie utrzymania porządku przy przystankach PKP (np. Rynienko Leśne). Tereny są 
tam rzadko sprzątane, w związku z tym są bardzo zarośnięte i leŜy tam duŜo śmieci. 
P. Mickiewicz przypomniał, Ŝe juŜ od dłuŜszego czasu występuje z wnioskiem o utworzenie 
Punktu Informacji Turystycznej. Jak do tej pory sprawa nie została załatwiona. Spytał, czy 
jest moŜliwość utworzenia takiego punktu np. w wyremontowanej stróŜówce w parku 
miejskim? Następnie chciałby się dowiedzieć, czy prowadzona inwestycja na ul. Kościelnej,                             
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a konkretnie połoŜenie na tej ulicy bruku jest naleŜycie wykonane? Otrzymał od 
mieszkańców informacje, które poddają w wątpliwość prawidłowe wykonanie tego zadania. 
Spytał równieŜ, czy w związku z planowanym zaciągnięciem kredytu przez gminę na kwotę 
10 mln zł, nie byłoby korzystniej wyemitować obligacje, jak to zrobiono np. w Gminie 
Pułtusk? 
P. Pękul równieŜ uwaŜa, Ŝe bruk na ul. Kościelnej został źle połoŜony. Stwierdził, Ŝe 
poprzedni, stary bruk prezentował się duŜo lepiej. Teraz otoczono go brzydkimi betonowymi 
krawęŜnikami, a całość bruku zalano betonem. 
P. Łysik nawiązując do proponowanego terminu wspólnego posiedzenia Komisji Stałych 
Rady Miejskiej, spytał, czy musi ono być zwołane na wtorek o godz.17°°? 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe nie. Termin jest do uzgodnienia przez radnych. 
P. Skarbnik nawiązując do pytania P. Mickiewicza, poinformował, Ŝe koszty zaciągnięcia 
kredytu i wyemitowania obligacji są porównywalne. Gmina równieŜ analizowała taką 
moŜliwość. UwaŜa, Ŝe moŜna o tym pomyśleć w przyszłym roku, ale na mniejszą kwotę. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz odnośnie utworzenia Punktu Informacji Turystycznej 
poinformował, Ŝe były plany, aby wspólnie z innymi gminami z terenu naszego powiatu 
wejść w tzw. projekt ścieŜek rowerowych. Projekt ten niestety został odrzucony przez 
Mazowiecka Jednostkę, gmina złoŜyła protest do Wojewody, który nie został uznany.                
W związku z powyŜszym zostało złoŜone odwołanie do ministerstwa i wniosek wrócił 
ponownie do oceny. W tej chwili utknął tam juŜ na ok. pół roku i nie wiadomo jak sprawa 
zostanie rozstrzygnięta. Projekt ten zakładał m.in. utworzenie Punktu Informacji 
Turystycznej w stróŜówce w parku miejskim. Burmistrz podejmie decyzję, czy gmina 
samodzielnie lub ewentualnie z pomocą swoich jednostek organizacyjnych utworzy taki 
punkt. Natomiast odnośnie bruku na ul. Kościelnej, P. Mróz poprosił o wstrzymanie się do 
oceny wykonanego zadania do czasu zakończenia inwestycji. Potwierdził, Ŝe są uwagi co do 
jakości wykonywanego zadania, jest to w tej chwili poprawiane i na pewno nie zostanie 
odebrane, jeŜeli nie będzie naleŜycie wykonane.  
P. Mikołajczyk w odpowiedzi na zadane wcześniej pytanie przez  P. Kluczyńskiego            
w sprawie wałów przeciwpowodziowych na terenie Gminy Wyszków, poinformował, Ŝe 
zgodnie z prawem wodnym, ochronę przed powodzią prowadzi się zgodnie z planami 
ochrony przeciwpowodziowej na obszarze kraju, a takŜe planami ochrony 
przeciwpowodziowej regionu wodnego. Taki plan jest przedstawiany przez dyrektora 
regionalnego zarządu gospodarki wodnej do zaopiniowania m.in. przez poszczególne rady 
gminy. Na naszym terenie za budowle związane z powodzią (np. wały) odpowiada 
Wojewódzki Zarząd Melioracji Wodnych i Urządzeń w Warszawie.  
P. Łysik poinformował, Ŝe właścicielem m.in. wałów jest Marszałek Województwa 
Mazowieckiego, natomiast zarządza nimi Wojewódzki Zarząd Melioracji Wodnych                       
i Urządzeń w Warszawie.  
P. Curuł spytał czy w Gminie Wyszków w najbliŜszych latach będą remontowane wały 
przeciwpowodziowe oraz czy jest przewidziana jakaś regulacja rzeki Bug? 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe wystąpi z wnioskiem do zarządu gospodarki wodnej                 
o udzielenie odpowiedzi na te pytania i przekaŜe uzyskane informacje radnemu. 
Z-ca Burmistrza – P. Trzaska poinformowała, Ŝe jeszcze w zimę, na spotkaniu zespołu 
kryzysowego, P. Narowski stwierdził, Ŝe jakiekolwiek działania związane z inwestycjami 
przeciwpowodziowymi, nieprędko będą podejmowane. 
P. Curuł poinformował, Ŝe pisał juŜ wiele pism, dotyczących umoŜliwienia spływu wody                       
i lodu po rzekach znajdujących się na terenie gminy. Przeszkodą swobodnego przepływu są 
rozrastające się  drzewa i krzewy oraz powstające nowe wysepki na rzekach. Mimo wielu 
zgłoszeń, dalej nic z tym się nie robi. UwaŜa, Ŝe bardziej pomaga się zwierzętom, Ŝyjącym w 
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okolicach rzek, a mniej uwagi poświęca się ludziom, którzy zamieszkują na zagroŜonych 
powodzią terenach.  
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe Burmistrz w tym temacie nie moŜe nic samodzielnie 
zrobić. Nie jest organem władczym w tej materii, moŜe więc tylko pisać, naciskać                           
i monitować w określonej sprawie. 
Sekretarz – P. Goździewska w związku z wyborami prezydenckimi, poprosiła radnych           
o rozwieszenie w swoich zakładach pracy obwieszczeń wyborczych.  
P. Abramczyk zaproponował nowy termin posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady 
Miejskiej w sprawie planu zagospodarowania „Centrum” na dzień 21 czerwca 
(poniedziałek) godz. 17°°.  
 
Ad. 11. 
O godz. 12,45 uznając porządek obrad LII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
      Protokołowała                                Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                          Zygmunt Koński                              Józef Biernacki 


